

## مقدمة تعبير عن محمد بن سلمان بالانجليزي

The official constitution that governs the Kingdom of Saudi Arabia has been adopted since National Day, whereby the Kingdom operates under a family monarchy system, and based on that constitution, the position of Crown Prince is chosen to carry out the tasks legally assigned to him, and that position was held by Prince Mohammed bin Salman, who is one of the brilliant political figures. Influential and ambitious, as he harnessed his energy and effort to bring the country to safety, and departed from the norm in a wide number of previously established paths and sectors, which is what many of the paths of the Kingdom of Saudi Arabia's vision for the year 2030 include, so be with us to learn about the paragraphs of the topic.

الترجمة: تمّ اعتماد الدّستور الرّسمي الذي يحكم المملكة العربيّة السعوديّة منذ اليوم الوطني، حيث تعمل المملكة بنظام الحكم الملكي العائلي، وانطلاقاً من ذلك الدّستور يتم اختيار منصب ولاية العهد ليقوم بالمهام الموكلة إليه قانونياً، وقد شغل ذلك المنصب الأمير محمّد بن سلمان ، وهو إحدى الشخصيات السياسيّة النابغة والمؤثرة، والطموحة، حيث سخّر طاقته وجُهدَه في سبيل الوصول بالبلاد إلى برّ الأمان، والخروج عن المعهود في عدد واسع من المسارات والقطاعات المعمول بها سابقاً، وهو ما تشمل عليه الكثير من مسارات رؤية المملكة العربيّة السعوديّة لعام 2030، فكونوا معنا للتعرف على فقرات الموضوع

## تعبير عن محمد بن سلمان بالانجليزي جاهز للطباعة

Saudi King Salman bin Abdul-Aziz gave birth to many sons and daughters, and Mohammed bin Salman was one of those young faces who showed signs of strength, courage and ambition. He was born in the capital, Riyadh, on 31 August 1985 AD. He is the son of Princess Fahda bint Falah Al. Huthailin, where he lived and was raised by his father, and learned sciences in the primary, middle and secondary levels, after which he obtained a bachelor's degree in law from King Saud University. He is the son of King Salman bin Abdul-Aziz, and his brothers from his mother and father are Prince Khalid bin Salman Al Saud. , Prince Turki bin Salman Al Saud, Prince Nayef bin Salman, Prince Bandar bin Salman, Prince Rakan bin Salman.

الترجمة: أنجب الملك السّعودي سلمان بن عبد العزيز العديد من الأبناء والبنات وقد كان محمد بن سلمان أحد تلك الوجوه الشّابة التي ظهرت فيها ملامح القوّة والشّجاعة والطّموح، فكان مولده في العاصمة الرّياض في الحادي والثلاثين من شهر أغسطس لعام 1985 ميلادي، وهو ابن الأميرة فهدة بنت فلاح آل حثيلين، حيث عاش وتربّى في كنف والده، وتعلّم العلوم في المرحلة الابتدائيّة والإعدادية والثّانوية، وحصل بعدها على درجة البكالوريوس في القانون، عن جامعة الملك سعود،

وهو نجل الملك سلمان بن عبد العزيز، واخوته من أمّه وأبيه هم: الأمير خالد بن سلمان آل سعود، الأمير تركي بن سلمان آل سعود، الأمير نايف بن سلمان، الأمير بندر بن سلمان، الأمير رakan بن سلمان.

Prince Mohammed bin Salman held many positions before assuming the position of crown prince, which was granted to him in June 2017 AD, after his cousin, the former crown prince - Mohammed bin Nayef bin Abdul-Aziz Al Saud - was dismissed. He assumed the position of crown prince as a ministry. Defense, and he held the position of Deputy Prime Minister, and showed many positives while carrying out the tasks and responsibilities of those positions, as the young prince showed a clear desire to open up to the world in a way that differs from all the leaders who preceded him in the position, so the Kingdom of Saudi Arabia witnessed during his reign allowing women to drive cars. He entered sports stadiums and activated the General Entertainment Authority, and worked to launch the Kingdom's plan for the year 2030, which includes many huge and gigantic projects, and worked to lead the war in Yemen against the Houthis and the coup plotters.

الترجمة: شغل الأمير محمد بن سلمان العديد من المناصب قبل أن يتولّى منصب ولاية العهد التي تمّت له في شهر يونيو لعام 2017 ميلادي، بعد أن تمّ إعفاء ابن عمّه ولي العهد السابق -محمد بن نايف بن عبد العزيز آل سعود- وقد تولّى مع منصب ولاية العهد وزارة الدفاع، وشغل منصب نائب رئيس مجلس الوزراء، وأظهر العديد من الإيجابيات أثناء قيامه بالمهام والمسؤوليات الخاصة بتلك المناصب، حيث أظهر الشاب رغبة واضحة بالانفتاح على العالم بطريقة تختلف عن جميع القادة الذين سبقوه في المنصب، فشهدت المملكة العربية السعودية في عهده السّماح للمرأة بقيادة السيارة، ودخول الملاعب الرياضيّة وقام بتفعيل الهيئة العامة للترفيه، وعمل على إطلاق خطة المملكة لعام 2030 والتي تشمل على الكثير من المشاريع الضخمة والعملقة، وعمل على قيادة الحرب في اليمن ضد الحوثيين والانقلابيين.

**خاتمة تعبير عن محمد بن سلمان بالانجليزي**

Prince Mohammed bin Salman is considered one of the strong Arab figures who demonstrated a desire for change, adopted the new approach to openness, and demonstrated the spirit of youth in leadership, modernization and development, because it is the spirit closest to the era and most knowledgeable about the details of public life. The international magazine - The Economist - described him as the strong man behind The throne of his father, King Salman bin Abdul-Aziz, has appeared on the cover of many major magazines as an influential Arab figure capable of change. This was

based on the extent of the clear changes and the great openness to civil life  
in the Kingdom after long years of closure.

الترجمة: يُعتبر الأمير محمد بن سلمان أحد الشخصيات العربية القوية التي أظهرت رغبة في التغيير وتبنت النهج الجديد في الانفتاح وأظهرت روح الشباب في القيادة والتحديث والتطوير، لأنها الروح الأقرب للعصر، والأكثر علمًا بتفاصيل الحياة العامة، حيث وصفته مجلة -ذي إيكونوميست- العالمية بأنه الرجل القوي وراء عرش والده الملك سلمان بن عبد العزيز، وقد ظهر على غلاف العديد من المجلات الكبيرة عن كونه الشخصية العربية المؤثرة والقادرة على التغيير، وقد جرى الاستناد في ذلك على حجم التغييرات الواضحة والانفتاح الكبير على الحياة المدنية في المملكة بعد سنوات طويلة من الانغلاق.

خاص موقع ويكي الخليج